
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 5 de juliol de 2017  
Inici:  21:05 h 
Fi: 22:30 h 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari  
 
Assistents: 
 
Presidenta :   M. Helena Lagarda Planas 
 
Vicepresidenta : Anaïs Medina Terradas  particular  

 Anna Oliver Torrent  particular 
 Joaquim Pagès Oliver  particular 
 Berta Martín Garcia  particular 
 Jordi Gómez Barrero  particular 
 Manuel Valle Corrales  particular 
 Rosa Forné Geli  patronat de la gent gran 
 Joan Ridorsa Juhé   “ “ 
 

Secretària:  Àngels Berenguer Puig 
 
També assisteixen a la reunió la Sra. Carme Luis i el Sr. Anotni Pujol, en representació dels 
veïns del carrer Riells i en qualitat de públic. 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informació de la presidenta 
3. Informació de les comissions 
4. Torn obert de paraula 

 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
Abans de tractar els punts continguts a l'ordre del dia, la senyora presidenta del Consell de 
Poble de La Batllòria ofereix la paraula al públic assistent per si algú vol comentar alguna 
qüestió, relacionada o no amb els punts de l'ordre del dia.   

Pren la paraula el Sr. Antoni Pujol, qui diu assistir en representació d'alguns veïns del carrer 
Riells.  
 
El Sr. Pujol manifesta que fa alguns mesos es va decidir fer un canvi en el sentit de la circulació 
del carrer Riells, entenent que aquest canvi es feia de manera provisional. S'ha comprovat que 
aquesta modificació del sentit de circulació no està resultant satisfactòria i genera problemes, 
sobretot per girar. Per tant, aquesta mesura, que inicialment semblava que havia de suposar 
una millora, no està donant bons resultats i genera malestar sobretot entre el veïnat del carrer. 
Per aquest motiu, es demana que es torni a modificar el sentit del carrer o que es busqui la 
manera de solucionar els problemes existents en aquesta zona. 
 



 

 

La Sra. presidenta diu que recollim la informació per traslladar-la a la Comissió de mobilitat i 
revisar-ho novament, tot i que suggereix que caldria esperar un temps més per acabar de 
valorar si cal fer una nova modificació.  
 
Feta aquesta intervenció, es procedeix a tractar els punts de l'ordre del dia. 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
de la sessió anterior i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

2. Informació de la presidenta 
 
La Sra. presidenta presenta el nou mapa de La Batllòria per tal que es facin les 
aportacions/modificacions que es considerin oportunes.  
 
Es proposen i s'anoten alguns canvis a fer. 
 
També es presenten els nous cartells dels equipaments del Casal de la Gent Gran i del 
Consultori Mèdic. 
 
3. Informació de les comissions 
 
Intervé la Sra. Medina per preguntar si la pintada que s'ha fet a la paret del Safareig és 
definitiva o s'ha d'arranjar novament.  
 
La Sra. presidenta explica que hi va haver una picabaralla entre les persones que havien de fer 
el mural del Safareig i el resultat ha estat una paret malmesa amb pintades i frases de mal gust. 
Els mateixos que l'han malmesa la repintaran i es deixarà polida tal com s'havia previst en un 
principi.  
 
Seguidament, pren la paraula el Sr. Ridorsa, per donar les gràcies per la col·laboració el dia de 
la Festa de la Gen Gran i per informar que el director de l'àrea de Comunitat de l'Ajuntament li 
va comunicar que de cara a setembre es reprendria el projecte de la pel·lícula.  
 
A continuació, abans de passar al torn obert de paraula, la Sra. presidenta avança alguns dels 
actes previstos per la Festa Major, a l'espera de tenir el programa definitiu : hi haurà inflables, 
Dj Marvin, Havaneres, Skate, Sopar popular, Correfoc, l'actuació de la Damaris Gelabert, 
Boixets, les orquestres Girasol i Què Tal, Circ i animació infantil, sardanes, òpera teatralitzada, 
cinema a la fresca, tallers de titelles, partits de futbol, Quina, etc.  
 
4. Torn obert de paraula 
 
La Sra. Medina demana que es passi als membres del Consell el document on es detallen els 
actes previstos per la Festa Major per tal de poder-ho compartir a les xarxes socials.    
 



 

 

El Sr. Gómez demana que de cara a la propera revetlla (l'any vinent) es reparteixin fulls 
informatius amb advertiments i recomanacions de seguretat, sobretot a les zones de les 
urbanitzacions, en què hi ha més perill d'incendi.  
 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:30 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


